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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
 
Készült: Rakamaz Város Képviselő-testületének 2010. június 30. napján meg-

tartott üléséről.  
 
Jelen vannak:   Farkas Ernő polgármester 
   Cseh Béla 
   Dargó Ferenc  
   Héri Viktor 
   Molnár István 
   Nádasdi Frida 
   Palsics János 
   Pályi Zoltán 
   Pózer Tamás 
   Sárközi Péterné  
   Tóth Mihály képviselők 
 

                            Dr. Tóth Andrea jegyző 
 
    Tanácskozási joggal meghívott: 
 2.) napirendi pontnál Szűcsné Szekrényesi Angéla a Városi 

Könyvtár igazgatója, 
 3.) napirendi pontnál Zajácz Miklós a Városi Művelődési 

Központ igazgatója, 
 5.) napirendi pontnál Antal Gábor Károly informatikus, 
 7.) napirendi pontnál Veigli Géza sportreferens, 
 8.) napirendi pontnál Földvári Nagy István bűnmegelőzési 

referens 
 
Távolmaradt: 
 

Távolmaradását bejelentette: 
 

   Balogh Tibor 
   Bodnár János  
   Szin Zoltán képviselők 
 
 
Farkas Ernő polgármester köszönti a képviselőket és a jelenlévőket. 
 
A polgármester megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mert 11 fő képviselő 
jelen van. 
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Farkas Ernő a jegyzőkönyv hitelesítőnek Palsics János és Pályi Zoltán képviselőket 
jelöli ki. 
 
 
Napirend előtt:   
A lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, az előző ülés óta tett fontosabb 
intézkedésekről, eseményekről. 
Előadó: Farkas Ernő polgármester 
 
Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
 
Farkas Ernő polgármester szóbeli kiegészítése: 
Az elmúlt időszak szélsőséges időjárása következtében a város egyes területein 
komoly belvízproblémák merültek fel, ezért véleményem szerint a csapadékvíz-
elvezetéssel kapcsolatos problémák megoldására az önkormányzatnak tervet kell 
kidolgozni. Amennyiben lesz pályázati lehetőség, akkor annak keretében, 
amennyiben nem kerül ilyen jellegű pályázat kiírásra, akkor forrás biztosításával 
kell a csapadékvíz-elvezetést megoldanunk. Az önkormányzat nyújtott már be 
pályázatot ezzel kapcsolatosan, azonban a hiánypótlás nem teljesítése miatt a 
támogatást nem nyertük el. Hiánypótlásra szólították fel a Magyar Államvasutat is, 
illetve egy lakostól hozzájáruló nyilatkozat megtételét kérték. Ez a két hiánypótlás 
nem érkezett be, ezért elutasították a kérelmünket. Csapadékvíz-elvezetésre 
vonatkozó tétel nem szerepel a költségvetésünkben, illetve nagyobb mértékű 
karbantartás sem történt az utóbbi években. A csapadékvíz-elvezetés problémáját 
azonban kiemelten kell kezelni, arra a költségvetési koncepcióban minden évben 
forrást kellene biztosítani. Az idei év tapasztalatai alapján a következő területek 
vízelvezetésének megoldását tartom a legfontosabbnak. A Mikes Kelemen úti zárt 
csapadékcsatorna felújítása. A Dózsa György, Arany János utak kereszteződésénél 
lévő zárt csapadékcsatorna – a kereszteződés és a Dózsa György út 9. számú 
ingatlan közötti szakaszon – felújítása. A Petőfi út Rákóczi út felé eső végének 
csapadékvíz-elvezetése. A Zrínyi út és Harmat út teljes hosszban történő 
csapadékvíz-elvezetésének felújítása, illetve kiépítése. A Buji, Liliom és Ibolya 
utak teljes hosszban történő csapadékvíz-elvezetésének felújítása, illetve kiépítése. 
A Nyírfa út – Zrínyi és Arany János út közötti szakaszának – és a keleti 
övcsatornának a felújítása, illetve kiépítése. Az Ady Endre út Rákóczi út felé eső 
végének csapadékvíz-elvezetése. A Rákóczi úton – az Ady Endre és Dózsa György 
út közötti szakaszán – csapadékvíz-elvezetés kiépítése. A Dózsa György úti zárt és 
nyitott csapadékvíz-elvezető rendszerek felújítása és kiépítése. A József Attila és a 
Selyem úton lévő csapadékcsatornák felújítása és kiépítése. A Bocskai úton a 
17/a.-19/g. és a 9-11. számú ingatlanok előtt a csapadékvíz-elvezetés kiépítése. A 
Bocskai út és a Rigó út kereszteződésénél a csapadékvíz-elvezetés kiépítése.  
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Kérem, hogy a Képviselő-testület hatalmazzon fel arra, hogy amennyiben ahhoz 
forrás nem szükséges, a legkritikusabb területeken a Képviselő-testület döntése 
nélkül is megtehessem a szükséges intézkedéseket. Amennyiben ezzel a 
Képviselő-testület egyetért, úgy a munkálatokat elkezdjük. Azoknak a 
munkálatoknak a megvalósítását, amelyek forrást igényelnek, javaslom a 
költségvetési koncepcióba beépíteni. 
  
H o z z á s z ó l á s o k :  
 
Héri Viktor: 
A kialakult belvíz miatt mindennap kinn voltam a problémás helyeken. Fontos 
lenne az Arany János úton lévő csatornarendszer kitisztítása, vagy legalább annak 
a végére egy pillangó vagy visszacsapó szelepet elhelyezni. Ez meggátolná, hogy 
visszafolyjon a csapadékvíz a rendszerbe. Fel kellene venni a kapcsolatot 
Tiszanagyfalu község polgármesterével, hogy a Nagy-Morotva zsilipje az 
előírásoknak megfelelően kerüljön nyitásra, illetve zárásra. Fontos, hogy legyen 
jogosultságunk nekünk is arra, hogy szabályozni tudjuk a Nagy-Morotva 
vízszintjét.  
 
Farkas Ernő polgármester: 
Vannak olyan területek, ahol emberi munkaerővel, illetve ároktisztítással 
megoldhatóak a problémák. Vannak viszont olyan helyek is, ahol tetemes költséget 
jelent például a csatorna-rendszer bekamerázása. Feladatunk elsősorban annak a 
megoldása, hogy a belvizet és a lakóházakra veszélyes vizeket elvezessük a Nagy-
Morotva irányába. Ezzel a feladattal a Képviselő-testületnek mindig foglalkozni 
kell, pályázattal vagy önerőből, de meg kell oldani ezt a problémát.  
 
Ezt követően Farkas Ernő polgármester a határozat-tervezet alábbi kiegészítését 
bocsátotta szavazásra: 
- A határozat-tervezet az alábbi 4.) ponttal egészüljön ki: 
„4.) Felhatalmazza a polgármestert, hogy Rakamaz város belterületén a 
csapadékvíz-elvezetéssel kapcsolatos problémák megoldására – amennyiben azok 
forrást nem igényelnek – a szükséges intézkedéseket haladéktalanul tegye meg, és 
kéri, hogy a forrást igénylő munkálatok megvalósításának költségeit az 
önkormányzat 2011. évi költségvetési koncepciójába építse be.” 
 
 
A Képviselő-testület 11 igen szavazattal a módosító indítványt elfogadta. 
 
 
A Képviselő-testület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Rakamaz Város Önkormányzatának 
98/2010. (VI.30.) KT. 

h a t á r o z a t a 
 

a lejárt határidejű határozatok végrehajtása 
 

A Képviselő-testület 
 

1.) Az 5/2010. (II.15.) KT., 32/2010. (II.23.) KT., 37/2010. (III.16.) KT., 
62/2010. (IV.29.) KT., 67/2010. (IV.29.) KT., 70/2010. (V.12.) KT., 
93/2010. (V.31.) KT. határozatok végrehajtásáról szóló tájékoztatót 
elfogadja. 

 
2.) A 4/2010. (II.15.) KT. határozat végrehajtási határidejét 2010. december 31. 

napjáig meghosszabbítja.  
 

3.) Az előző ülés óta tett fontosabb intézkedésekről, eseményekről szóló tájé-
koztatót, valamint a polgármester 2010. május 27-én, 28-án, június 3-án, 4-
én, 9-én, 10-én, 11-én és 18-án letöltött szabadságát tudomásul veszi. 

 
4.) Felhatalmazza a polgármestert, hogy Rakamaz város belterületén a 

csapadékvíz-elvezetéssel kapcsolatos problémák megoldására – amennyiben 
azok forrást nem igényelnek – a szükséges intézkedéseket haladéktalanul 
tegye meg, és kéri , hogy a forrást igénylő munkálatok megvalósításának 
költségeit az önkormányzat 2011. évi költségvetési koncepciójába építse be. 

   
  Erről értesül: 
  1.) Polgármesteri Hivatal Pénzügyi Iroda 
  2.) Polgármesteri Hivatal Építésügyi Iroda 
 
 
Ezt követően Farkas Ernő polgármester javasolja, hogy a meghívóban szereplő 
napirendi pontokon kívül 14.) napirendi pontként a „Támogatási igény 
benyújtásáról szóló határozat módosítása” napirendi pontot, 15.) napirendi 
pontként a „Bujtosi Szabadidő Csarnok és Megyei Sportintézet (4400 
Nyíregyháza, Géza u. 8-16.) bérleti ajánlatának megtárgyalása” napirendi pontot, 
16.) napirendi pontként a „Human-Praxis-Med Korlátolt Felelősségű Társaság 
(4466 Timár, Árpád u. 17.) kérelmének megtárgyalása” napirendi pontot is 
tárgyalja meg a Képviselő-testület.  
 
 
A Képviselő-testület 11 igen szavazattal az alábbi napirendi pontok tárgyalását 
fogadta el. 
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1.) A közterület-használat engedélyezésével kapcsolatos eljárásról és a közterület-

használati díj megállapításáról szóló 9/1994. (VIII.18.) önkormányzati rendelet 
módosítása. 
Előadó: Farkas Ernő polgármester 

 
2.) Városi Könyvtár beszámolójának megtárgyalása. 

Előadó: Szűcsné Szekrényesi Angéla igazgató 
 
3.) Városi Művelődési Központ beszámolójának megtárgyalása. 

Előadó: Zajácz Miklós igazgató 
 
4.) Német nemzetiségi hagyományok ápolásával összefüggő szakmai tanácsadói 

feladatok ellátásáról szóló beszámoló megtárgyalása. 
Előadó: Papp és Társa Bt. képviseletében Papp László távollétében  
             Farkas Ernő polgármester 

 
5.) Informatikai szolgáltatási feladatok ellátásáról szóló beszámoló megtárgyalása.  

Előadó: Antal Gábor Károly informatikus 
 

6.) Turisztikai referens beszámolójának megtárgyalása. 
Előadó: Marinka Viktor turisztikai referens távollétében  
              Farkas Ernő polgármester 

 
7.) Sportreferens beszámolójának megtárgyalása. 

Előadó: Veigli Géza sportreferens 
 

8.) Bűnmegelőzési referens beszámolójának megtárgyalása. 
Előadó: Földvári Nagy István bűnmegelőzési referens 

 
9.) Észak-alföldi Operatív Program keretében meghirdetett „Turisztikai Desztiná-

ció Menedzsment Szervezetek támogatása” elnevezésű pályázat megvalósítása. 
Előadó: Farkas Ernő polgármester 

 
10.) A Szabolcs-Szatmár-Bereg Megyei Szilárdhulladék-gazdálkodási Társulás 

részére fizetendő tagdíj módosításának elfogadása. 
Előadó: Farkas Ernő polgármester 

 
11.) Városi Művelődési Központ részére többletforrás biztosítása. 

Előadó: Farkas Ernő polgármester 
 
12.) Rakamaz Rendőrőrs támogatása. 

Előadó: Farkas Ernő polgármester 
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13.) Rakamazi Görög Katolikus Leányegyházközség támogatása. 

Előadó: Farkas Ernő polgármester  
 
14.) Támogatási igény benyújtásáról szóló határozat módosítása. 

Előadó: Farkas Ernő polgármester 
 
15.) Bujtosi Szabadidő Csarnok és Megyei Sportintézet (4400 Nyíregyháza, Géza 

u. 8-16.) bérleti ajánlatának megtárgyalása. 
Előadó: Farkas Ernő polgármester 

 
16.) Human-Praxis-Med Korlátolt Felelősségű Társaság (4466 Timár, Árpád u. 

17.) kérelmének megtárgyalása. 
Előadó: Farkas Ernő polgármester 

  
 
1. napirendi pont: A közterület-használat engedélyezésével kapcsolatos eljárásról 

és a közterület-használati díj megállapításáról szóló 9/1994. 
(VIII.18.) önkormányzati rendelet módosítása. 
Előadó: Farkas Ernő polgármester 

 
A rendelet-tervezet a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
 
H o z z á s z ó l á s o k :  
 
Dr. Tóth Andrea jegyző: 
A főtérre történő behajtás, illetve az azon való áthajtás engedélyezéséhez a lakosok 
kérelmet nyújtottak be, amelyet 2.200.- Ft-os illetékfizetési kötelezettség terhel. Ez 
egy általános eljárási illetékfizetési kötelezettség, tehát téves az a lakosság körében 
elterjedt hír, hogy az önkormányzat 2.200.- Ft ellenében engedélyezi a 
gépjárművek be-, illetve áthajtását a főtéren.   
 
Pózer Tamás: 
A rendelet módosításának megfelelően a Szarvas és Rózsa úton lakó családok 
számára sem engedélyezhető a főtérre történő behajtás, illetve az azon való 
áthajtás. Ez a korlátozás a Szarvas úton 4 családot, a Rózsa úton pedig 6 családot 
érint. Amennyiben a Képviselő-testület a rendelet módosítását elfogadja, akkor 9 
család számára nem engedélyezhető az áthajtás. Nem hiszem, hogy ez a szám 
annyira magas lenne, hogy az megterhelő lenne a dísztérnek, ezért javaslom, hogy 
számukra is engedélyezett legyen a be-, illetve az áthajtás.  
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Héri Viktor: 
Igen nagy a téren a forgalom, és változó a gépkocsivezetői magatartás is. Volt 
olyan lakos, aki azt javasolta, hogy ne engedjünk be gépkocsikat a térre, mert a 
gyerekek nem tudnak ott biztonságosan tartózkodni.  
 
Pályi Zoltán: 
Valóban van olyan gépkocsivezető, aki nagy sebességgel halad át a téren. A 
gyerekek ott görkorcsolyáznak, így veszélynek vannak kitéve. A téren 
sebességkorlátozást kellene bevezetni, és meg kell büntetni a szabálytalankodókat. 
Az önkormányzat ezt a teret a lakosság kényelmére, illetve a fiatalok kulturált 
körülmények között történő szórakozásának biztosítására készítette. Fontos, hogy a 
térre tudjanak az emberek biztonságosan kiülni, tudjanak beszélgetni, nézelődni.  
 
Farkas Ernő polgármester: 
Több levelet kaptam azzal kapcsolatosan, hogy ne engedélyezzük a gépkocsik 
áthajtását a téren. Vannak olyan emberek, akik betartják a szabályokat, és 
megfelelően közlekednek, viszont ennek az ellenkezője is tapasztalható. 
Amennyiben azt fogjuk tapasztalni, hogy nem a szabályoknak megfelelően 
közlekednek a téren, akkor újra át lehet gondolni a behajtás engedélyezését.  
Azt láttuk, hogy tíz autóból nyolc nem tartja be a sebességet, amikor áthalad a 
téren. Virágládák elhelyezésével véleményem szerint lassítani lehetne az autók 
sebességét. A rendőrségtől kérni fogjuk a szabályok szigorú betartatását, július 1-
jét követően pedig az engedélyek meglétét is fogják ellenőrizni.  
 
 
Dargó Ferenc képviselő az ülésről eltávozott. 
 
 
Tóth Mihály: 
A dísztér előtt ki van helyezve az útszűkület jelzőtábla. A tábla szabályozza, hogy 
az egymással szemben közlekedő autók közül melyiknek van elsőbbsége. 
Véleményem szerint célszerűbb lenne a dísztér két oldalán lévő táblákat 
megcserélni, mert az az autós, akinek nincs elsőbbsége, nagyon nehezen tudja 
megállapítani, hogy a szembe jövő autó át fog-e hajtani a téren vagy lekanyarodik 
a Szarvas útra. 
 
Farkas Ernő polgármester: 
Amennyiben forgalomtechnikai szempontból nem okoz problémát a táblák 
áthelyezése, akkor azt meg fogjuk oldani. 
 
Héri Viktor: 
A Városgazdálkodási Bizottság a rendelet-tervezetet elfogadásra javasolja. 
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Ezt követően Farkas Ernő polgármester az alábbi módosító indítványt bocsátotta 
szavazásra: 
 
- A rendelet-tervezet 1. §-ában szereplő 15. § (3) bekezdésének szövege az alábbi 

szövegre módosuljon: 
„(3) A rakamazi 422/4 hrsz-ú főtérre behajtási engedélyt igényelhetnek a főtérről 

megközelíthető ingatlanokon, a Rakamaz, Szent István út 176-226. és 139-
191. számú ingatlanokon, valamint a Rózsa és Szarvas utakon lakó-, vagy 
tartózkodási hellyel, székhellyel, telephellyel, üzlettel, munkahellyel, 
ingatlantulajdonnal rendelkező, vagy házi szociális ellátást, beteggondozást 
végző gépjármű tulajdonosok vagy üzemben tartók.”  

 
 

A Képviselő-testület a módosító indítványt 8 igen, 1 nem szavazattal, 1 
tartózkodással elfogadta. 
 
 

A Képviselő-testület 8 igen, 1 nem szavazattal, 1 tartózkodással az alábbi 
rendeletet alkotta:  
 

Rakamaz Város Önkormányzata 
Képviselő-testületének 

8/2010. (        ) 
önkormányzati rendelete 

 

a közterület-használat engedélyezésével kapcsolatos eljárásról és a közterület-
használati díj megállapításáról szóló 9/1994. (VIII.18.) önkormányzati 

rendelet módosításáról 
 
A rendelet aláírt szövege a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
 
 
2. napirendi pont: Városi Könyvtár beszámolójának megtárgyalása. 

Előadó: Szűcsné Szekrényesi Angéla igazgató   
              

A Városi Könyvtár beszámolója és a határozat-tervezet a jegyzőkönyvhöz csatolva 
van. 
 
Szűcsné Szekrényesi Angéla igazgató szóbeli kiegészítése: 
A Városi Könyvtár 2009. december 8-án került át az újjáépített Városi Művelődési 
Központba. Az olvasók kezdik az új helyet megszokni, a látogatók száma 
folyamatosan emelkedik. A Városi Könyvtár, valamint a Városi Művelődési 
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Központ programjait, szolgáltatásait folyamatosan népszerűsítjük. Munkánk során 
figyelembe vesszük a látogatók, olvasók speciális igényeit is.  
H o z z á s z ó l á s :  
 

Pályi Zoltán: 
Örvendetesnek tartom, hogy a Városi Könyvtár olvasóinak létszáma emelkedett, 
mind a fiatalok, mind a felnőtt lakosság körében. A Kulturális, Oktatási és Sport 
Bizottság a határozat-tervezetet elfogadásra javasolja. 
 
A Képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Rakamaz Város Önkormányzatának 
99/2010. (VI.30.) KT. 

h a t á r o z a t a  
 

a Városi Könyvtár tevékenységéről szóló 
beszámoló elfogadása 

 

A Képviselő-testület 
 

A Városi Könyvtár – 2009. december 8. napjától, új épületbe költözésének 
időpontjától végzett – tevékenységéről szóló beszámolót megtárgyalta, azt  
e l f o g a d j a .  
 
A határozatról értesül: 
Városi Könyvtár 4465 Rakamaz, Szent István út 174. 

 
 
3. napirendi pont: Városi Művelődési Központ beszámolójának megtárgyalása. 

Előadó: Zajácz Miklós igazgató 
 
A Városi Művelődési Központ beszámolója és a határozat-tervezet a 
jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
 
H o z z á s z ó l á s o k :  
 
Farkas Ernő polgármester: 
A Kulturális, Oktatási és Sport Bizottság tagjaival megbeszélést tartottunk a Városi 
Művelődési Központban, melynek tárgya a Városi Művelődési Központ és a 
Városi Könyvtár tevékenységének összehangolása volt. Átbeszéltük az elmúlt 
időszakban végzett tevékenységet, valamint azokat a programokat, amelyek 
előttünk állnak. Úgy ítélem meg, hogy hasznos volt a megbeszélés.  
 
Pályi Zoltán: 
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A Kulturális, Oktatási és Sport Bizottság a határozat-tervezetet elfogadásra 
javasolja. 
A Képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Rakamaz Város Önkormányzatának 
100/2010. (VI.30.) KT. 

h a t á r o z a t a  
 

a Városi Művelődési Központ tevékenységéről szóló 
beszámoló elfogadása 

 

A Képviselő-testület 
 

A Városi Művelődési Központ – 2009. december 8. napjától, új épületének 
átadásától végzett – tevékenységéről szóló beszámolót megtárgyalta, azt  
e l f o g a d j a .  

 
A határozatról értesül: 
Városi Művelődési Központ 4465 Rakamaz, Szent István út 174. 

 
 
4. napirendi pont: Német nemzetiségi hagyományok ápolásával összefüggő 

szakmai tanácsadói feladatok ellátásáról szóló beszámoló 
megtárgyalása. 
Előadó: Papp és Társa Bt. képviseletében Papp László 

távollétében Farkas Ernő polgármester 
 
A Papp és Társa Bt. beszámolója és a határozat-tervezet a jegyzőkönyvhöz 
csatolva van. 
 
H o z z á s z ó l á s o k :  
 
Pályi Zoltán: 
A Kulturális, Oktatási és Sport Bizottság ülésén sem tudott Papp László részt 
venni, ezért kérdéseket nem tudtunk feltenni a napirendi ponttal kapcsolatosan. A 
bizottság véleménye szerint a beszámoló elfogadható, ezért a határozat-tervezetet 
elfogadásra javasolja. 
 
Farkas Ernő polgármester: 
Jövőre lesz tíz éve, hogy a német nemzetiségi oktatást bevezettük az iskolában. 
Ebben az évben 8-10 gyerek tett középfokú német nyelvvizsgát, ami a magas 
szintű nyelvoktatásnak is köszönhető. Úgy gondolom, hogy nagyon egyedülálló 
teljesítmény ez az iskola részéről. A pedagógusok is büszkék lehetnek erre az 
eredményre. Papp László jelenleg Berlinben tartózkodik, ahol egy német színész 
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által felajánlott pénzösszeget vesz át a rakamazi gyerekek részére. Javaslom a 
Képviselő-testületnek a beszámoló elfogadását.  
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, 1 tartózkodással az alábbi határozatot 
hozta: 
 

Rakamaz Város Önkormányzatának 
101/2010. (VI.30.) KT. 

h a t á r o z a t a  
 

német nemzetiségi hagyományok ápolásával összefüggő szakmai  
tanácsadói feladatok ellátásáról szóló beszámoló elfogadása 

 
A Képviselő-testület 

 
A Papp és Társa Bt. (4400 Nyíregyháza, Kökény utca 8.) - 2010. év első 
félévében végzett tevékenységéről szóló - beszámolóját megtárgyalta, azt 
elfogadja.  

 
A határozatról értesül: 
Papp és Társa Bt. 4400 Nyíregyháza, Kökény utca 8. 

 
 
5. napirendi pont: Informatikai szolgáltatási feladatok ellátásáról szóló beszámoló 

megtárgyalása. 
Előadó: Antal Gábor Károly informatikus 

 
Antal Gábor Károly informatikus beszámolója és a határozat-tervezet a 
jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
 
H o z z á s z ó l á s o k :  
 
Farkas Ernő polgármester: 
Antal Gábor Károly az önkormányzat összes intézményében ellátja az informatikai 
feladatokat. Munkájával minden intézmény meg van elégedve. 
 
Nádasdi Frida: 
A Pénzügyi Bizottság a határozat-tervezetet elfogadásra javasolja. 
 
A Képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Rakamaz Város Önkormányzatának 
102/2010. (VI.30.) KT. 

h a t á r o z a t a  
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informatikai szolgáltatási feladatok ellátásáról szóló beszámoló  
elfogadása 

A Képviselő-testület 
 

Antal Gábor Károly informatikus (4463 Tiszanagyfalu, Dózsa György út 32.) 
- 2010. év első félévében végzett tevékenységéről szóló - beszámolóját 
megtárgyalta, azt elfogadja.  

 

A határozatról értesül: 
Antal Gábor Károly 4463 Tiszanagyfalu, Dózsa György út 32. 

 
 
6. napirendi pont: Turisztikai referens beszámolójának megtárgyalása. 

Előadó: Marinka Viktor turisztikai referens távollétében Farkas 
Ernő polgármester 

 

Marinka Viktor turisztikai referens beszámolója és a határozat-tervezet a 
jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
 
H o z z á s z ó l á s o k :  
 
Farkas Ernő polgármester: 
A turisztikai referens a Városgazdálkodási Bizottság ülésén jelen volt, azonban el 
kellett mennie egy másik ülésre. A turisztikai referens megbízatása 2010. április 2-
án, a TDM-pályázat elnyerésével lejárt. Nagyon komoly háttérmunkát kellett a 
turisztikai referensnek végezni ahhoz, hogy ezt a pályázatot elnyerjük, hiszen a 12 
pályázóból csak 4 térség kapott lehetőséget arra, hogy TDM-et alapíthasson.  
 
Héri Viktor: 
A Városgazdálkodási Bizottság a határozat-tervezetet elfogadásra javasolja. 
 
A Képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Rakamaz Város Önkormányzatának 
103/2010. (VI.30.) KT. 

h a t á r o z a t a  
 

turisztikai referens beszámolójának elfogadása 
 

A Képviselő-testület 
 

Marinka Viktor turisztikai referens (4400 Nyíregyháza, Sólyom út 32.) – 
2009. november 1. napjától végzett tevékenységéről szóló – beszámolóját 
megtárgyalta, azt elfogadja.  
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A határozatról értesül: 
Marinka Viktor 4400 Nyíregyháza, Sólyom út 32. 

7. napirendi pont: Sportreferens beszámolójának megtárgyalása. 
Előadó: Veigli Géza sportreferens 

 
Veigli Géza sportreferens beszámolója és a határozat-tervezet a jegyzőkönyvhöz 
csatolva van. 
 
Veigli Géza sportreferens szóbeli kiegészítése: 
A Rakamazi Spartacus SE legnagyobb támogatója Rakamaz Város 
Önkormányzata, ezért számot kell adni az elmúlt évi munkánkról. A felnőtt csapat 
őszi idénye nagyon jó volt, hiszen 6. helyezést értek el. A tavaszi idény azonban 
gyengére sikerült, 11. helyen végeztek. Kitűzött célunk a 10. hely volt, erről 
azonban eggyel lecsúsztunk. Az U-16 csapatunk az 1. helyen, az U-13 a 7. helyen 
végzett. Havonta egy alkalommal játszanak Tiszavasváriban a 7, 9 és 11 éves 
gyerekek. Itt nem tudok eredményekről beszámolni, mert az elsődleges célunk az, 
hogy a gyerekek megszeressék a labdarúgást. Szeretném megköszönni az 
önkormányzat támogatását, illetve a bizalmat. Remélem, hogy a jövő évben is 
számíthatunk az önkormányzat támogatására.  
 
H o z z á s z ó l á s o k :  
 
Farkas Ernő polgármester: 
Örülök annak, hogy az ifjúsági csapat ilyen jól szerepelt, mely egy reménységet is 
ad számunkra. A futballcsapattal kapcsolatban az az elvárásunk, hogy minél több 
helyi lakosú fiatal játsszon benne. Az első tízbe való bekerülés sajnos nem sikerült, 
mely a sérülésekből, illetve két játékos távozásából adódhatott. A sportreferens a 
települési sportfeladatokat és a sporthoz kapcsolódó városi rendezvényeket 
megfelelően látja el. Színvonalas munkát végez, köszönetemet fejezem ki a 
munkájáért.   
 
Pózer Tamás: 
Gratulálok a sportreferens munkájához. Az ifjúsági csapat gerince a szakiskolai 
tanulókat is érinti, ezért szeretném megköszönni a munkáját. Többször fordultam 
segítségért a sportreferenshez, aki készségesen segített a probléma megoldásában. 
 
Pályi Zoltán: 
A gyerekek a középiskola elvégzését követően továbbtanulásuk esetén elmennek a 
településről, így nem tudják a futballt tovább itt folytatni. Ebből adódik, hogy a 
futballcsapatból eltávoznak a játékosok, ezért bizonyos fokig nehéz helyzetben van 
a Sportegyesület. A Kulturális, Oktatási és Sport Bizottság a határozat-tervezetet 
elfogadásra javasolja. 
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A Képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Rakamaz Város Önkormányzatának 
104/2010. (VI.30.) KT. 

h a t á r o z a t a  
 

sportreferens beszámolójának elfogadása 
 

A Képviselő-testület 
 

Veigli Géza sportreferens (4465 Rakamaz, Buji u. 70.) – 2010. év első 
félévében végzett tevékenységéről szóló – beszámolóját megtárgyalta, azt 
elfogadja. 

 
A határozatról értesül: 
Veigli Géza 4465 Rakamaz, Buji u. 70. 
 
 

8. napirendi pont: Bűnmegelőzési referens beszámolójának megtárgyalása. 
Előadó: Földvári Nagy István bűnmegelőzési referens 

 
Földvári Nagy István bűnmegelőzési referens beszámolója és a határozat-tervezet a 
jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
 
Földvári Nagy István bűnmegelőzési referens szóbeli kiegészítése: 
Jelenleg előkészítés alatt áll Rakamaz város bűnmegelőzési koncepciója, melynek 
fő területe a fiatalkori bűnözés és az iskolai deviancia elleni fellépés lesz. A 
koncepció elkészítésében a Családsegítő Szolgálat, az Iskola, a Rendőrség és a 
Polgármesteri Hivatal is részt vesz. A koncepciót a Szabolcs-Szatmár-Bereg 
Megyei Rendőr-főkapitányság Bűnmegelőzési Osztályával, illetve a helyi 
Rendőrséggel együtt állítjuk össze. Az anyagot minél hamarabb szeretném 
polgármester úrnak benyújtani, hogy ezt a programot minél előbb be tudjuk 
indítani. 
 
H o z z á s z ó l á s o k :  
 
Farkas Ernő polgármester: 
Elég nehéz évet zártunk. Az egyik mélypont akkor volt, amikor kiéleződtek a 
közbiztonsággal kapcsolatos problémák. Orbán Viktor miniszterelnök úr is azért 
látogatott el a városunkba, hogy a közbiztonságról tájékozódjon. Tájékoztatást 
kapott arról, hogy hogyan sikerülhet egy mélypontról elindulva a rendőrség és a 
bűnmegelőzési referens munkájával megerősíteni a közbiztonságot. A bűnesetek 
teljes egészében ugyan nem szűntek meg, azonban nagymértékben csökkent a 
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számuk. Azt nem lehet megengedni, hogy a településen ne legyen megfelelő a 
közbiztonság. Elértünk egy szintet, amelyet mindenképpen meg kell tartanunk.   
Nádasdi Frida: 
A Pénzügyi Bizottság a határozat-tervezetet elfogadásra javasolja. 
 
 
A Képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Rakamaz Város Önkormányzatának 
105/2010. (VI.30.) KT. 

h a t á r o z a t a  
 

bűnmegelőzési referens beszámolójának elfogadása 
 

A Képviselő-testület 
 

Földvári Nagy István bűnmegelőzési referens (4465 Rakamaz, Akácfa út 2/A.) 
– 2010. év első félévében végzett tevékenységéről szóló – beszámolóját 
megtárgyalta, azt elfogadja. 

 
A határozatról értesül: 
Földvári Nagy István 4465 Rakamaz, Akácfa út 2/A. 

 

 
Tóth Mihály képviselő az ülésről eltávozott. 
 
 

9. napirendi pont: Észak-alföldi Operatív Program keretében meghirdetett 
„Turisztikai Desztináció Menedzsment Szervezetek 
támogatása” elnevezésű pályázat megvalósítása. 
Előadó: Farkas Ernő polgármester 

 
A határozat-tervezet a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
 
Farkas Ernő polgármester szóbeli előterjesztése: 
Az önkormányzat a Turisztikai Desztináció Menedzsment Szervezetek 
támogatására pályázatot nyújtott be, mely kedvező elbírálásban részesült. Négy 
térségnek sikerült a pályázatot elnyerni, ebben mi is benne vagyunk. A pályázat 
kiírója azt kérte, hogy a pályázat megvalósításához szükséges önerő biztosításáról 
hozott döntését az önkormányzat erősítse meg.  
 
H o z z á s z ó l á s o k :  
 
Nádasdi Frida: 
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A Pénzügyi Bizottság a határozat-tervezetet elfogadásra javasolja. 
 
Héri Viktor: 
A Városgazdálkodási Bizottság a határozat-tervezetet elfogadásra javasolja. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Rakamaz Város Önkormányzatának 
106/2010. (VI.30.) KT. 

h a t á r o z a t a  
 

Észak-alföldi Operatív Program keretében meghirdetett  
„Turisztikai Desztináció Menedzsment Szervezetek támogatása”  

elnevezésű pályázat megvalósítása 
 

A Képviselő-testület 
 

1.) Megállapítja, hogy Rakamaz Város Önkormányzata a 190/2009. (IX.24.) 
KT. határozata alapján az Észak-alföldi Operatív Program keretében 
meghirdetett „Turisztikai Desztináció Menedzsment Szervezetek 
támogatása” (kódszám: ÉAOP-2008-2.1.3., projekt azonosítószáma: ÉAOP-
2.1.3-2009-0004) elnevezésű pályázatot nyújtott be, amely kedvező 
elbírálásban részesült.  

 
2.) Megállapítja továbbá, hogy a pályázat teljes összköltsége 36.398.959.- Ft, 

amelyből önerőként az összköltség 15 %-át, 5.459.844.- Ft-ot a pályázatban 
résztvevő önkormányzatok – Tiszavasvári, Szorgalmatos, Tiszadob, 
Tiszadada, Tiszalök, Tiszaeszlár, Tiszanagyfalu, Rakamaz, Timár, Szabolcs, 
Balsa, Gávavencsellő – közösen vállaltak biztosítani.  

 
3.) Megállapítja továbbá, hogy a Rakamaz Város Önkormányzatára jutó 

önerő, 4.700.000.- Ft az önkormányzat 2010. évi költségvetésében a Helyi 
Turisztikai Desztinációs Menedzsment Szervezet létrehozása (önerő) 
felhalmozási kiadási jogcímen biztosítva van. 

 
4.) Felhatalmazza a „VERITAS” Vállalkozók Egyesületének (4465 Rakamaz, 

Szent István út 116.) elnökét – mint a Rakamaz és Térsége Helyi Turisztikai 
Desztinációs Menedzsment Szervezet leendő működtetőjét – a támogatási 
szerződés aláírására.  

 
A határozatról értesül: 
1.) „VERITAS” Vállalkozók Egyesülete 4465 Rakamaz, Szent István út 116. 
2.) Polgármesteri Hivatal Pénzügyi Iroda 
3.) Belső ellenőr 
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4.) Könyvvizsgáló 
 
10. napirendi pont: A Szabolcs-Szatmár-Bereg Megyei Szilárdhulladék-gazdál-

kodási Társulás részére fizetendő tagdíj módosításának 
elfogadása. 
Előadó: Farkas Ernő polgármester 

 
Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
 
H o z z á s z ó l á s o k :  
 
Nádasdi Frida: 
A Pénzügyi Bizottság a határozat-tervezetet elfogadásra javasolja. 
 
Héri Viktor: 
A Városgazdálkodási Bizottság a határozat-tervezetet elfogadásra javasolja. 
 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Rakamaz Város Önkormányzatának 
107/2010. (VI.30.) KT. 

h a t á r o z a t a  
 

a Szabolcs-Szatmár-Bereg Megyei Szilárdhulladék-gazdálkodási  
Társulás részére fizetendő tagdíj módosításának elfogadása 

 
A Képviselő-testület 

 
A Szabolcs-Szatmár-Bereg Megyei Szilárdhulladék-gazdálkodási Társulás 
20/2009. (XI.18.) számú határozatának megfelelően elfogadja, hogy 2010. 
évtől a Szabolcs-Szatmár-Bereg Megyei Szilárdhulladék-gazdálkodási Társulás 
részére fizetendő tagdíj 30.- Ft/fő/év összegre módosuljon.  

 
A határozatról értesül: 
Szabolcs-Szatmár-Bereg Megyei Szilárdhulladék-gazdálkodási Társulás 
4400 Nyíregyháza, Hősök tere 5. 

 
 
11. napirendi pont: Városi Művelődési Központ részére többletforrás biztosítása. 

Előadó: Farkas Ernő polgármester 
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A Városi Művelődési Központ kérelme és a határozat-tervezet a jegyzőkönyvhöz 
csatolva van. 
 
H o z z á s z ó l á s :  
 
Nádasdi Frida: 
A Pénzügyi Bizottság a határozat-tervezetet elfogadásra javasolja. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Rakamaz Város Önkormányzatának 
108/2010. (VI.30.) KT. 

h a t á r o z a t a  
 

Városi Művelődési Központ részére többletforrás biztosítása 
 

A Képviselő-testület 
 

1.) A Városi Művelődési Központ /továbbiakban: Intézmény/ (4465 Rakamaz, 
Szent István út 174.) kérelmét megtárgyalta, azt 500.000.- Ft-tal 
támogatja, amely összeget a kisközösségi rádió működtetéséhez szükséges 
technikai eszközök, berendezések beszerzésére kell fordítani. 

 
2.) Az Intézmény 2010. évi költségvetésében a dologi kiadásokat 500 eFt-tal 

megemeli az önkormányzat 2010. évi költségvetésében a céltartalék terhére. 
 

A határozatról értesül: 
1.) Városi Művelődési Központ 4465 Rakamaz, Szent István út 174.  
2.) Polgármesteri Hivatal Pénzügyi Iroda 
3.) Belső ellenőr 
4.) Könyvvizsgáló 

 
 
12. napirendi pont: Rakamaz Rendőrőrs támogatása. 

Előadó: Farkas Ernő polgármester 
 
A Nyíregyházi Rendőrkapitányság Rakamaz Rendőrőrsének kérelme és a 
határozat-tervezet a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
 
H o z z á s z ó l á s :  
 
Nádasdi Frida: 
A Pénzügyi Bizottság a határozat-tervezetet elfogadásra javasolja. 
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A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Rakamaz Város Önkormányzatának 
109/2010. (VI.30.) KT. 

h a t á r o z a t a  
 

Rakamaz Rendőrőrs támogatása 
 

A Képviselő-testület 
 

1.) A Nyíregyházi Rendőrkapitányság Rakamaz Rendőrőrsét 300 eFt-tal 
támogatja, mely összeget 2010. június, július és augusztus hónapokban a 
közrendvédelmi állomány megerősítése érdekében a fokozott rendőri 
jelenlét biztosítására kell fordítani. 

 
2.) A támogatás forrását az önkormányzat 2010. évi költségvetésében a 

céltartalék terhére biztosítja. 
 

3.) A támogatás összegét a Szabolcs-Szatmár-Bereg megyei Rendőr-
főkapitányság 10044001-01451605 számú bankszámlájára utalja  át. 
 

4.) Felhatalmazza a polgármestert a megállapodás aláírására. 
 

A határozatról értesül: 
1.) Szabolcs-Szatmár-Bereg megyei Rendőr-főkapitányság Nyíregyháza 
2.) Nyíregyházi Rendőrkapitányság Rakamaz Rendőrőrs Rakamaz, Szent István 

út 164. 
3.) Polgármesteri Hivatal Pénzügyi Iroda 
4.) Belső ellenőr 
5.) Könyvvizsgáló 

 
 
13. napirendi pont: Rakamazi Görög Katolikus Leányegyházközség támogatása. 

Előadó: Farkas Ernő polgármester 
 
A Rakamazi Görög Katolikus Leányegyházközség kérelme és a határozat-tervezet 
a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
 
H o z z á s z ó l á s :  
 
Nádasdi Frida: 
A Pénzügyi Bizottság a határozat-tervezetet elfogadásra javasolja. 
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A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Rakamaz Város Önkormányzatának 
110/2010. (VI.30.) KT. 

h a t á r o z a t a  
 

Rakamazi Görög Katolikus Leányegyházközség támogatása 
 

A Képviselő-testület 
 

1.) A Rakamazi Görög Katolikus Leányegyházközség (4465 Rakamaz, Buji 
u. 1.) kérelmét megtárgyalta, azt 50.000.- Ft összeggel támogatja. 

 
2.) A támogatás forrását az önkormányzat 2010. évi költségvetésében a 

céltartalék terhére biztosítja. 
 
3.) Felhatalmazza a polgármestert a támogatás felhasználásáról szóló megálla-

podás aláírására. 
 
A határozatról értesül: 
1.) Rakamazi Görög Katolikus Leányegyházközség 4465 Rakamaz, Buji u. 1. 
2.) Polgármesteri Hivatal Pénzügyi Iroda 
3.) Belső ellenőr 
4.) Könyvvizsgáló 

 
 
14. napirendi pont: Támogatási igény benyújtásáról szóló határozat módosítása. 

Előadó: Farkas Ernő polgármester 
 
A határozat-tervezet a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
 
Farkas Ernő polgármester szóbeli előterjesztése: 
A Képviselő-testület a 93/2010. (V.31.) KT. határozatával döntött arról, hogy 
Rakamaz Város Önkormányzata a belvíz-védekezési költségeinek megtérítése iránt 
vis maior tartalék címen támogatási igényt nyújt be az Önkormányzati 
Minisztériumhoz. A pályázat benyújtása megtörtént, azonban a védekezés 
összköltségének 30 %-át az önkormányzatnak kell biztosítani, ezért szükségessé 
vált a korábbi határozatunk módosítása.  
 
H o z z á s z ó l á s o k :  
 
Nádasdi Frida: 
A Pénzügyi Bizottság a határozat-tervezetet elfogadásra javasolja. 
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Héri Viktor: 
A Városgazdálkodási Bizottság a határozat-tervezetet elfogadásra javasolja. 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Rakamaz Város Önkormányzatának 
111/2010. (VI.30.) KT. 

h a t á r o z a t a  
 

támogatási igény benyújtásáról szóló határozat módosítása 
 

A Képviselő-testület 
 

1.) Rakamaz Város Önkormányzata 93/2010. (V.31.) KT. határozatának 3.) 
pontját az alábbiak szerint módosítja:  
„3.) Megállapítja, hogy a védekezés összköltsége 5.212.776.- Ft, mely 

összeget Rakamaz Város Önkormányzata saját erőből nem tud teljes 
egészében biztosítani. Megállapítja továbbá, hogy a védekezés 
költségeinek 30 %-át az önkormányzatnak önerőként kell biztosítani, 
ezért ezen összeget, 1.563.833.- Ft-ot az önkormányzat 2010. évi 
költségvetésében az általános tartalék terhére biztosítja.”  

 
2.) A határozatot egyebekben nem változtatja meg.  

 
A határozatról értesül: 
1.) Önkormányzati Minisztérium 1051 Budapest, József Attila utca 2-4. 
2.) Polgármesteri Hivatal Pénzügyi Iroda 
3.) Belső ellenőr 
4.) Könyvvizsgáló 

 
 
15. napirendi pont: Bujtosi Szabadidő Csarnok és Megyei Sportintézet (4400 

Nyíregyháza, Géza u. 8-16.) bérleti ajánlatának 
megtárgyalása. 
Előadó: Farkas Ernő polgármester 

 
A Bujtosi Szabadidő Csarnok és Megyei Sportintézet bérleti ajánlata és a 
határozat-tervezet a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
 
Farkas Ernő polgármester szóbeli előterjesztése: 
A Szabolcs-Szatmár-Bereg Megyei Közgyűlés a Spori-Sport Alapítványt 
megszüntette, ezáltal a Rakamaz Város Önkormányzata és az alapítvány között 
lévő ingatlan bérleti szerződés is megszűnt. Felhatalmazott a Képviselő-testület, 
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hogy az önkormányzat tulajdonában lévő, korábban az alapítvány által bérelt 
ingatlan mellett lévő ingatlanok bérletének ügyében, valamint azok 
megvásárlásában eljárjak.  
A Közgyűlés időközben a tulajdonát képező ingatlanokat a Bujtosi Szabadidő 
Csarnok és Megyei Sportintézet számára átadta, ezért ebben az évben az 
ingatlanok bérbevétele már nem lehetséges. A Sportintézet viszont kérte az 
önkormányzatot, hogy az eddig, a Spori-Sport Alapítvány által bérelt területet adja 
bérbe 2010. évben 200.000.- Ft összegért. Amikor a bérlet időtartama lejár, akkor 
tudunk további lépéseket tenni az ingatlanok tulajdonjogának megszerzése 
ügyében.  
 
H o z z á s z ó l á s o k :  
 
Nádasdi Frida: 
A Pénzügyi Bizottság a határozat-tervezetet elfogadásra javasolja. 
 
Héri Viktor: 
A Városgazdálkodási Bizottság a határozat-tervezetet elfogadásra javasolja. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Rakamaz Város Önkormányzatának 
112/2010. (VI.30.) KT. 

h a t á r o z a t a  
 

önkormányzati ingatlan bérbeadása 
 

A Képviselő-testület 
 

1.) Az önkormányzat tulajdonát képező rakamazi 2415/1 hrsz-ú, kivett közpark 
művelési ágú ingatlan bérbeadása tekintetében Rakamaz Város 
Önkormányzatának az Önkormányzat vagyonáról, a vagyongazdálkodás 
szabályairól, valamint a helyiségek bérbeadásáról szóló 9/1993. (XII.10.) 
számú rendelete (továbbiakban: vagyonrendelet) 9. § (9) bekezdés b.) 
pontjának negyedik francia bekezdése alapján a pályázati kiírás alól 
felmentést ad.  

 
2.) A Bujtosi Szabadidő Csarnok és Megyei Sportintézet (4400 Nyíregyháza, 

Géza u. 8-16.) által a Rakamaz Város Önkormányzatának tulajdonában lévő, 
rakamazi 2415/1 hrsz-ú, kivett közpark művelési ágú, 5 ha 7654 m2 
alapterületű ingatlanból 1150 m2 nagyságú terület bérletére vonatkozóan tett 
ajánlatot elfogadja, részére az ingatlanrészt bérbe adja.  
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– Az ingatlanrészre vonatkozó bérleti jogviszony 2010. július 1. napjától 
2010. december 31. napjáig terjedő időtartamra szól. 

– A fentiekben meghatározott ingatlanrészt a bérleti jogviszony időtartama 
alatt kizárólag turisztikai és sport tevékenység céljára lehet használni.  

– Az ingatlanrész bérleti díját fenti időtartamra 200.000.- Ft összegben 
állapítja meg.  

 

3.) Felhatalmazza a polgármestert a bérleti szerződés aláírására. 
 

4.) Az ingatlan bérletére egyebekben a Magyar Köztársaság Polgári Törvény-
könyvéről szóló 1959. évi IV. törvényben és a vagyonrendeletben foglaltakat 
alkalmazza. 

 

A határozatról értesül: 
1.) Bujtosi Szabadidő Csarnok és Megyei Sportintézet 4400 Nyíregyháza, Géza 

u. 8-16. 
2.) Szabolcs-Szatmár-Bereg Megyei Önkormányzat 4400 Nyíregyháza, Hősök 

tere 5. 
3.) Polgármesteri Hivatal Pénzügyi Iroda 
4.) Polgármesteri Hivatal Építésügyi Iroda 
5.) Belső ellenőr 
6.) Könyvvizsgáló 

  
 

16. napirendi pont: Human-Praxis-Med Korlátolt Felelősségű Társaság (4466 
Timár, Árpád u. 17.) kérelmének megtárgyalása. 
Előadó: Farkas Ernő polgármester 

 

A Human-Praxis-Med Korlátolt Felelősségű Társaság kérelme és a határozat-
tervezet a jegyzőkönyvhöz csatolva van. 
 
H o z z á s z ó l á s o k :  
 

Nádasdi Frida: 
A Pénzügyi Bizottság a határozat-tervezetet elfogadásra javasolja. 
 
Héri Viktor: 
A Városgazdálkodási Bizottság a határozat-tervezetet elfogadásra javasolja. 
 
 

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Rakamaz Város Önkormányzatának 
113/2010. (VI.30.) KT. 

h a t á r o z a t a  
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háziorvosi rendelő felújítása 
 

A Képviselő-testület 
 

A Human-Praxis-Med Korlátolt Felelősségű Társaság (4466 Timár, Árpád 
u. 17.) képviseletében Dr. Kaszás Krisztina Edda háziorvos kérelmét, amely 
arra irányul, hogy az önkormányzat tulajdonában lévő, Rakamaz, Szent István 
út 154. szám alatt működő háziorvosi rendelő felújítási munkálatait saját 
költségén elvégezze, megtárgyalta, ahhoz hozzájárul. 

 

A határozatról értesül: 
Human-Praxis-Med Korlátolt Felelősségű Társaság 
4466 Timár, Árpád u. 17. 

 
 
B e j e l e n t é s e k :  
 
Pályi Zoltán: 
2010. szeptemberében ünnepli Rakamaz város a várossá nyilvánításának 10. 
évfordulóját. Szeretném, ha ez az évforduló méltóképpen kerülne megünneplésre. 
Úgy gondolom, hogy megfelelő rangú rendezvényt kell összeállítanunk erre a 
kerek évfordulóra. 
 
Farkas Ernő polgármester: 
A városnapi ünnepséget minden évben szeptember hónapban tartjuk meg, akkor 
kerül átadásra a Rakamaz Város Díszpolgára cím is. Ez az időpont alkalmas arra, 
hogy az évfordulót ne csak egy szűkebb körben, hanem a lakosság részvételével 
ünnepeljük meg. A Városi Művelődési Központ feladata az ünnepség 
programjának összeállítása.  
 
Dr. Tóth Andrea jegyző: 
Tájékoztatom a Képviselő-testületet, hogy az önkormányzat által a Borsod-Abaúj-
Zemplén megyei árvízkárosultak megsegítésére szervezett adománygyűjtő akció 
sikeres volt. Az adománygyűjtés időpontja június 18-án délben járt le, azonban 
még ezt követően is érkeztek adományok. A hozott adományokat június 22-én 
szállítottuk el Felsőzsolcára. Szeretném megköszönni a lakosságnak, a 
vállalkozóknak, a civil szervezeteknek a károsultak nevében is az adományokat.  
 
Farkas Ernő polgármester: 
Én is szeretném megköszönni a lakosságnak azt a nemes gesztust, hogy a 
károsultaknak okozott kárt az adományaikkal enyhíteni próbálták.  
 
Héri Viktor: 
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Rakamaz Város Önkormányzata más módon is segítséget nyújtott Felsőzsolca 
lakosságának. A településünkön szolgálatot tevő rendőröket átvezényelték 
Felsőzsolcára, számukra mi biztosítottuk az utazáshoz szükséges autóbuszt. 
Amikor elmentünk az árvíz sújtotta településre, akkor tapasztaltuk, hogy a 
rendőrök ellátása nem megfelelő, hiszen csak minimális élelmiszert kaptak. A 
probléma megoldása miatt megkerestem polgármester urat, illetve a 
Városüzemeltetési Kft. vezetőjét. 450 adag ételt főzettünk aznap a konyhán, amit 
kávéval és ásványvízzel együtt el is küldtünk Felsőzsolcára. Természetesen nem 
csak a rakamazi rendőrök ehettek az ételből, hanem mindenki ehetett belőle, 
akinek jutott. Egy szivattyút is elvittünk Felsőzsolcára, hogy azzal is segítsünk 
nekik a károk enyhítésében.   
 
Farkas Ernő polgármester: 
A felsőzsolcai védekezési munkálatokban két napig én is részt vettem, melyet az 
ott lakók nagyon megköszöntek. Ezer liter hypót is eljuttattunk a településre. Azt 
tapasztaltam, hogy nagy volt a fejetlenség, a kapkodás, nem volt megfelelő az 
irányítás. Mindenki azt tette, amit ő jónak látott. Nagyon nagy problémák voltak, 
volt olyan lakos, aki mindenét elveszítette. Úgy gondolom, mi mindent 
megtettünk, amit a lehetőségeink megengedtek. Nekünk is védekezni kellett, 
hiszen a településünkön is másodfokú belvízvédelmi készültséget kellett 
elrendelni. Amikor ez nálunk bekövetkezett, nem engedtem elvinni egy szivattyút 
sem, hiszen arra nekünk is szükségünk volt.  
 

Tájékoztatom a lakosságot arról, hogy a szúnyogirtás ezen a héten meg fog 
történni. Azért nem volt eddig szúnyogirtás, mert amíg a víz a megfelelő 
mértékben vissza nem húzódik, nincs értelme azt elvégezni. 
 
Palsics János: 
Örömmel tájékoztatom a Képviselő-testületet, hogy a Gold Dance Club Tánc Sport 
Egyesület rakamazi csoportja a harmadik helyen, tarcali csoportja pedig az első 
helyen végzett a 2010. június 25-27. között megrendezett Európa Bajnokságon. 
Úgy gondolom, hogy ezzel az eredménnyel Rakamaz hírnevét tovább öregbítették. 
 
Farkas Ernő polgármester: 
Gratulálok az elért eredményeikhez, büszkék lehetünk a gyerekeinkre, hogy ilyen 
munkát végeztek.  
 
Ezt követően Farkas Ernő polgármester az ülést bezárta. 
 

K.m.f. 
 

Farkas Ernő     Dr. Tóth Andrea 
    polgármester               jegyző 
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Palsics János    Pályi Zoltán 
jegyzőkönyv-hitelesítők 


